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Protokół Nr 86/2023 

z posiedzenia Komisji ds. Samorządu, 

Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego 

z dnia 13 czerwca 2023 r. 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Gawrysiak Renata – Przewodnicząca Komisji 

2. Herrmann Cecylia – Zastępca przewodniczącej komisji 

Nieobecni usprawiedliwieni: 

3. Kaszliński Jakub – członek komisji 

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Opracowanie planu pracy komisji na II półrocze 2023 roku. 

3. Sprawy bieżące. 

4. Zakończenie. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji, radna Renata Gawrysiak o godzinie 09:00 

otworzyła posiedzenie Komisji, a następnie powitała Przewodniczącą Rady Gminy Panią 

Wiesławę Posadzy, Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, członków komisji oraz pracowników 

Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad.2. Opracowanie planu pracy komisji na II półrocze 2023 roku. 

Członkowie Komisji opracowali wspólnie plan pracy na II półrocze 2023 roku. 

Plan pracy stanowi załącznik do protokołu.  

Ad.3. Sprawy bieżące. 

Radna Renata Gawrysiak – przedstawiła prośby mieszkańców Nowego Dworu oraz Dąbrowy 

Biskupiej: 

1) chodnik na niebezpiecznym łuku w kierunku Bąkowa oraz przejście dla pieszych,  
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2) budowa ścieżki rowerowej do Bąkowa, 

3) wyczyszczenie chodnika przy drodze wojewódzkiej, 

4) obcięcie gałęzi przy niezamieszkałych posesjach, które przeszkadzają w poruszaniu się 

po chodniku. 

Wójt Gminy – odpowiedział, że były już próby wykonania przejścia dla pieszych na 

wskazanym łuku i niestety Zarząd Dróg Wojewódzkich nie wyraził zgody. Dodał, że rozumie 

potrzeby mieszkańców, jednak na obecną chwilę należy skupić się na drogach, a nie na 

ścieżkach rowerowych, chyba że decyzja Rady Gminy będzie inna. Poinformował również, że 

gdyby miała powstać ścieżka rowerowa na terenie gminy, to w pierwszej kolejności 

wymagana jest na odcinku Sobiesiernie-Pieranie.  

Radna Renata Gawrysiak – dodała, że mieszkańcy mają pretensje o budowę nowych świetlic 

wiejskich, zamiast ścieżek rowerowych.  

Radna Wisława Posadzy – odpowiedziała, że mieszkańcy Bąkowa i Sobiesierni długo czekali 

na te świetlice i uważa, że jest to dobry pomysł. 

Ad.4. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji, radna 

Renata Gawrysiak podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 13 czerwca 2023 r. , godz. 10:30 

Protokółowała:   Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna   Renata Gawrysiak 


